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Delnice,l l.kolovoz 201 5.

Terne ljern i;lanka 5 I . Staturta SZGD Predsjednik Drazen Tomi6 sazvao je 6. Sjednicu Izvrsnog odbora
ll.kolovoz;a 20l5.spode,tkomu l9:00satl uprostorijanta,,Kuglane,,uDelnicama:

ZAPISNTK

S.jednica je zapo(,ela u 19:00 sati.

Nazodni: t)raZen Tomi6, Goran Radl<i, Davorin Klobudar,Dragan Naglii,Boris Levar (IO),Vrktor
Spordii (NO) i Marina Jakovac Glad (zapisnidar).

opravdano cidsutni: Pavle Kruljac, Barbar.a Renka (lo) i Anabela Rudolf (Eo).

Na 6' S.iednici Io SZGD prisutno je 5 od 7 dlanova Io Sto znati da postoji kvorum za pravgvaljapo
clonoSerrje odluka.

Za zapisnidar a izabr at'ta Mari na Jakovac G I ad

Dnevni red:

I . Prihvaianje zapisnika sa 4.i 5. Sjednice IO

2' lzvje5ie o vodenjrr financijskog knjigovoclstva i obavljanju dijela tajnidkih poslova u SZ Gtr,.

3. lzracla Kriterija za vt'ednovanje i odabir prograna javnih potreba u sportu Grada Delnir:a

-lzvje56e o pristiglim podacima o klubovirna
-Prezentacija prijedloga tablice raspodjere bodova za izradu kriterija
-lzvje5ie o pristiglirn naknadno traZenim podacima o klubovima do 3I .07.2015.

4.

-Analiza, korne'tari, primjedbe i dopune tablice raspodjele bodova
-Us"'ajanje zavrSne verzije kritelija koja bi se prezentirala svim Klubovima prije donoSenja
konarlne Odluke IC)

Prijedlog dopredsjr:dnika SZ GD da se po5alje dopis GSC-u (a moZda je i potreba sazivalja
sastauka sa GSC-orn) Sto je sa spoftskom infi-astrukturorl u smislu:



-OdrZavanje teniskih igraliSta

-Dobava klirne u sportsku dvoranu

-odrzavanje nogometnog stadiona (kosnja trave, zahjevanje, dopremanje zemlje)

-ldejni projekt sradiona u kojoj je fazi

-Projekt energetske udinkovitosti kuglane u kojoj je fazi

-Ostali sportski objekti

5' Priprema zalzvanrednLr Skup5tinu SZ GD zbog potrebe izm.jene i dopune Statuta SZ Gl)

i prrjelna u dlanstvo 3 privremene dlanice SZ GD

6. Razlidito

Ad 1. Clanovi su jednoglasno prilivatilizapisnik sa 4. i 5. sjednice Io SZ grada Delnica.

Ad 2' Predsjednik Tomi6 je izvijestio nazodne kako je uz pomo6 Grada rijeseno pitanje vodenja
knjigovodstva' Taj dio p,s3ls obavljati 6e Marina Jakovac Glad koja je u Gradu na strudnom
osposobljavanju kod Danijele Petelin i koja je zaposlena bez zasnivanja radnog odnosa na godinu dana
i ujedno 6e obavljati i dio t-ajnidkih poslova. Nazodne je ista izvijestila o pokretanju net-bankilga, Fina
kartice i o kupnji knjiga za potrebe vodenja knjigovoclstva.

Ad 3' Pnedsjednik Tomi6 prezentirao je nazodninra prijedlog Pravilnika o raspodjeli financijskih
sredstava i l(riterije za vredltovanje i odabir programa javnih potreba u sportu Grada Delnica te tablicu
za raspodjelu bodova za tzradu kriterija. Budu6i da svr klubovi nisu dostavili podatke uzeti ie se u
obzir podaci koji su pristigli, te podaci koji pristignu do zavrSne izrade. Usvojene su dopune Kriterija
za vrednovanje i odabir javnih potreba u spottu od strane nogometnog kluba i Borisa Levarasfo 6e biti
iznrijenieno u tablici i Pravilniku i prezentirano Graclu na prvoj slijede6oj sjednici Odbora :za spor-t,
kulturu i tehrridku kulturu GD.

Ad 4' PredloZeno je da se po5alje dopis GSC-u, a ina znanje Gradu, u svezi odrLavanlasportske
infrastrukture. Nazodne je zanimalo Lr kojoj je fazi idejni projekt stadiona. Takoder se raspravljalo o
sanoj podlozi stadiona, kao i btrdu6e atletske staze koja bi trebala biti u sklopu stadiona. prisutni
smatraju da podloga rnora biti prilagodena podneblju u kojern Zivimo, kao iostalim vanjskim
utjecajima. Stoga bi prije i;zgradnje trebalo zatraLitt nriSljenje strudnjaka. DraganaNagliia zanimalo je
tko ie ove zitne voditibrigu o stroju zaizradu skijaSkih staza(ratraku ) i stadionu kojizimi dokje p.ct
snijegom koriste skija5i za treninge i natjecanja. Boris Levar i;znio je primjedbu na disto6u bazena.
Snratra da se provodi plernali nadzor nad bazenonr clok u njemu borave posjetitelji. Cesto se nacfe
raztro stnede,ltratta i sl' Tak.oder je do5lo do o5te6enja irrventara koji koristi plivadki klub. Stoga bi bilo
potrebno uvestiveii nadzor, pogotovo dok Lr bazenu borave tjudi s djecom.

PredloZeno je slanje i dopisa prema GD. ilanovi Io SZ smatraju, s obzirom na najavljeno
plosifenje sastava NO GSC-a na 5 dlanova da bi netko od njih trebao u6i u NO GSC-a, a ukoliko to
nije moguie da se umjesto dlana kojeg je postavio Grad u NO GSO-a imenuje netko iz SZ GD. Na taj
nadin rnogli bi lak5e iznijeti svoja stajali5ta buduci da su kao $pofiski djelatnici dobro upu6eni u
sportsku problematiku.



Ad 5. PredloZeno je sazivanje Izvanredne skup5tine SZ GD
dnevnog reda i to:

- izmjene i dopune Statuta SZ GD

- prijem u dlanstvo 3 privrenrene dlanice SZ GD.

Ad 6. Nije se raspravljalo.

Sjednica IO SZ GD z:avr5ila ieu2l:00 sati.

Zapisnidar

Marina Jakovac Glad

za sredinu ru1na2015. sa dvije todke

Predsjednik


